



DOA ARAFAH 1443H / 2022M

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

الْحَمْدُ لِلَّهِ رَبِّ الْعَالَمِينَ وَالْعَاقِبَةُ لِلْمُتَّقِينَ وَلَا عُذْوَانَ إِلَّا عَلَى الظَّالِمِينَ وَالصَّلَاةُ وَالسَّلَامُ
عَلَى أَشْرَفِ الْأَنْبِيَاءِ وَالْمُرْسَلِينَ وَعَلَى آلِهِ وَصَحْبِهِ أَجْمَعِينَ

YA RAHMAN WA YA RAHIM

YA ALLAH YA TUHAN KAMI, AMPUNKANLAH DOSA-DOSA KAMI DAN
MAAFKANLAH KESILAPAN KAMI ZAHIR DAN BATIN.

YA ALLAH AMPUNKANLAH DOSA-DOSA KAMI, DOSA KEDUA IBU BAPA KAMI,
DOSA MASYARAKAT KAMI DAN DOSA SELURUH UMAT ISLAM YANG TELAH MATI
DAN YANG MASIH HIDUP.

YA ALLAH YA TUHAN KAMI, KAMI POHONKAN APA YANG TELAH DIPOHONKAN
OLEH RASULULLAH SAW, DAN KAMI MEMINTA PERLINDUNGAN DARI APA YANG
PERNAH DIMINTA PERLINDUNGAN OLEH RASULULLAH SAW.

YA ALLAH YA TUHAN KAMI, KAMI POHONKAN SYURGA TANPA HISAB, DAN
BERILAH KEKUATAN TAUFIQ DAN HIDAYAH KEPADA KAMI, SUPAYA KAMI
DAPAT MELAKUKAN ASBAB YANG MEMBAWA KAMI KE ARAHNYA, SELAMATKAN
KAMI YA ALLAH DARI ASBAB YANG MEMBAWA KAMI KE NERAKA.

LA HAULA WALA QUWWATA ILLA BILLAHIL 'ALIYYIL'AZIM,

YA ALLAH YA TUHAN KAMI, ENKAU SAHAJALAH YANG MENGETAHUI
KELEMAHAN DIRI KAMI ZAHIR DAN BATIN, BERILAH KEKUATAN, TAUFIQ DAN
HIDAYAH KEPADA KAMI SUPAYA KAMI DAPAT MEMPERBAIKI KELEMAHAN DIRI
KAMI YA ALLAH.

TAMBAHKANLAH YA ALLAH KEPADA KAMI ILMU, IMAN DAN AMAL,
HIDUPKANLAH KAMI DALAM ISLAM DAN MATIKANLAH KAMI DALAM ISLAM.

YA ALLAH YA TUHAN KAMI, KAMI POHONKAN KEPADA ENKKAU IMAN YANG SEMPURNA, ILMU YANG MEMBERI MANFAAT, REZEKI YANG HALAL, ANAK YANG SOLEH, RUMAHTANGGA YANG BAHAGIA, USIA YANG BERKAT, DOA YANG MUSTAJAB, HAJAT YANG TERTUNAI, KESIHATAN YANG BERTERUSAN, HUTANG YANG TERBAYAR, KESELAMATAN DI DUNIA INI DAN DI AKHIRAT NANTI.

YA ALLAH YA TUHAN KAMI, ENKKAU SAHAJALAH YANG MENGETAHUI SEGALA YANG BERLAKU DI HATI KAMI, HIDUPKAN HATI INI DAN SAMPAIKANLAH HATI INI KEPADA ENKKAU, SEMBUHKANLAH SEGALA PENYAKIT YANG ADA DI DALAM HATI KAMI, SELAMATKANLAH HATI KAMI DARI SIFAT-SIFAT YANG KEJI DAN JAUHI KAMI DARI PERKARA-PERKARA YANG BOLEH MEMATIKAN HATI KAMI

LA HAULA WALA QUWWATA ILLA BILLAHIL ALIYYIL AZIM

YA ALLAH YA TUHAN KAMI, JADIKANLAH HATI KAMI YANG SENTIASA MENYEDARI AKAN HAKIKAT KETUHANAN DAN KEAGUNGAN KERAJAAN ENKKAU DAN MASA DEPAN KAMI DI AKHIRAT NANTI.

YA ALLAH JADIKANLAH KAMI INI HAMBAMU YANG HANYA MENGABDIKAN DIRI KEPADAMU DENGAN SEBAIK-SEBAIKNYA, BERILAH KEKUATAN TAUFIQ DAN HIDAYAH KEPADA KAMI SUPAYA DAPAT KAMI LAKUKAN APA-APA YANG DIPERINTAHKAN OLEH ENKKAU DAN MENINGGALKAN SEGALA APA YANG DILARANG OLEH ENKKAU.

YA ALLAH YA TUHAN KAMI, JADIKANLAH HATI KAMI INI HATI YANG SENTIASA MENYEDARI MASA DEPAN KAMI DI AKHIRAT NANTI DAN JADIKANLAH KAMI HAMBAMU YANG SENTIASA BERSEDIA UNTUK MENGHADAPI MASA DEPAN KAMI SELEPAS KEMATIAN KAMI.

YA ALLAH YA TUHAN KAMI, HIDUPKANLAH KAMI DALAM IMAN DAN MATIKANLAH KAMI DALAM IMAN, SELAMATKANLAH IMAN KAMI DARI SEGALA GANGGUAN SYAITAN SEMASA KAMI MENGHEMBUSKAN NAFAS YANG AKHIR NANTI.

YA ALLAH YA TUHAN KAMI, SELAMATKANLAH KAMI SEMASA BERADA DALAM KUBUR, JADIKANLAH KUBUR KAMI SATU TAMAN DARI TAMAN- TAMAN SYURGA, SELAMATKANLAH KAMI DARI SEGALA ANGKARA AZAB KUBUR DAN JANGAN ENKKAU JADIKAN KUBUR KAMI ITU SALAH SATU LUBANG DARI LUBANG-LUBANG NERAKA.

YA ALLAH YA TUHAN KAMI, SELAMATKANLAH KAMI SEMASA DALAM PERJALANAN MENUJU MAHSYAR, SELAMATKANLAH KAMI YA ALLAH, SEMASA BERADA DI PADANG MAHSYAR DAN MASUKKANLAH KAMI KE DALAM TUJUH GOLONGAN ORANG YANG MENDAPAT BAYANGAN NAUNGAN ARASY ENKKAU YA ALLAH.

YA ALLAH YA TUHAN KAMI, AMPUNKANLAH DOSA KAMI DAN MAAFKANLAH KESILAPAN KAMI ZAHIR DAN BATIN SEMASA KAMI DIJALANKAN HISAB, HISABKANLAH KAMI YA ALLAH DENGAN HISAB YANG SEDIKIT, BERILAH PELUANG KEPADA KAMI UNTUK MENDAPAT SYAFAAT NABI KAMI MUHAMMAD SAW.

YA ALLAH YA TUHAN KAMI, JADIKANLAH KAMI ORANG YANG BERJAYA DALAM HIDUP INI DAN BERJAYA MENERIMA SURATAN AMAL DENGAN TANGAN KANAN.

YA ALLAH, BERILAH KESEMPATAN KEPADA KAMI MEMINUM AIR KOLAM NABI KAMI AL KAUTHAR, SELAMATKAN KAMI SEMASA MENYEBERANGI TITIAN SIRITAL MUSTAQIM DAN MASUKKANLAH KAMI KE SYURGAMU BERSAMA-SAMA ORANG-ORANG YANG MULIA DI SISIMU YA ALLAH.

LA HAULA WALA QUWWATA ILLA BILAHIL ALIYYIL AZIM

YA ALLAH YA TUHAN KAMI, APALAH KIRANYA ENKKAU AKAN LAKUKAN PADA PETANG, SAAT DAN KETIKA INI KEPADA SEORANG HAMBAMU YANG HINA YANG MENGAKU BERDOSA DAN BERSALAH, YANG MERAYU KEPADAMU DI ATAS KEJAHATAN, YANG BERTAUBAT KEPADAMU KERANA DOSANYA, YANG MEMOHON KEAMPUNAN KEPADAMU KERANA KEZALIMANNYA, YANG MENGHARAP KEMAAFANMU KERANA KESILAPANNYA, YANG MERAYU KEPADAMU SUPAYA TERCAPAI SEGALA HAJATNYA, YANG MENGHARAPKAN LIMPAHAN RAHMATMU PADA TEMPAT WUQUF INI, WALAUPUN DENGAN DOSA YANG BEGITU BANYAK LAKSANA BUIH DI LAUTAN.

YA ALLAH KAMI SEKELIAN KELUAR MENUJU KEPADAMU DAN BERHENTI DI PERKARANGAN RUMAHMU, KEPADAMULAH KAMI MELETAKKAN SEGALA HARAPAN KAMI, KEPADAMULAH KAMI MEMOHON KEMURAHAN RAHMAT, KAMI TAKUT KEPADA DOSA KAMI, OLEH ITU KEPADAMULAH KAMI BERLINDUNG DARI BENCANA DOSA KAMI.

YA ALLAH YA TUHAN KAMI, ENKKAULAH YANG MEMILIKI SELURUH HAJAT ORANG-ORANG YANG MEMOHON, YANG MENGETAHUI SELURUH KANDUNGAN HATI ORANG-ORANG YANG MERAYU MERINTIH PADAMU

YA ALLAH, ENKKAU TELAH SEDIAKAN SAJIAN KEPADA SETIAP TETAMU DAN KAMI SEKELIAN ADALAH TETAMU KEPADAMU, OLEH ITU KURNIAKANLAH SYURGA SEBAGAI SAJIANMU KEPADA KAMI.

YA ALLAH YA TUHAN KAMI, KURNIAKAN RAHMATMU DAN REDHAMU, MAKA KAMI SEKELIAN DATANG BERKUNJUNG KE RUMAHMU YANG MULIA INI DAN BERADA DI TEMPAT IBADAH YANG AGONG INI DENGAN HARAPAN MENDAPAT RAHMAT DAN KEAMPUNANMU, OLEH ITU JANGANLAH HAMPAKAN HARAPAN KAMI SEMUA YA ALLAH.

YA ALLAH YA TUHAN KAMI, PERKENANKANLAH PERMOHONAN KAMI INI, MUSTAJABKANLAH DOA KAMI INI YA ALLAH, DENGAN BERKAT NABI KAMI MUHAMMAD SAW. DAN DENGAN BERKAT AMALAN KAMI YANG PALING IKHLAS KEPADA MU YA ALLAH.

ALLAAHUMMA YA ALLAH, WA YA SAMIA ASSHOUT.

TIDAK MUNGKIN KAKI KAMI MAMPU MELANGKAH KE TEMPAT INI
KECUALI ENGKAU YANG MENGUATKAN
TIDAK MUNGKIN TERGERAK DI HATI KAMI INGIN MENUNAIKAN HAJI
KECUALI ENGKAU YANG MENGGERAKKAN
TIDAK MUNGKIN SERINGGIT PUN KAMI MILIKI KECUALI ENGKAU YANG
MEMBERIKAN
TIDAK MUNGKIN KAMI SIHAT KECUALI ENGKAU YANG MENYIHATKAN
TIDAK MUNGKIN KAMI DAPAT MEMBANTU TUBUH INI BERWUDUK
KECUALI ENGKAU YANG MENGAJARKAN
TIDAK MUNGKIN LIDAH INI DAPAT MENYEBUT NAMAMU
KECUALI ENGKAU YANG MEMBIMBING YA ALLAH

BETAPA RAMAI MAKHLUK YANG ENGKAU CIPTAKAN BETAPA
SEDIKIT YANG BERADA DI ARAFAH INI YA ALLAH

YA RABBI

DENGAN APA KAMI MENSYUKURI NIKMAT HAJI INI YA ALLAH
KECUALI BERHARAP KEPADAMU
TERIMALAH HAJI KAMI INI YA ALLAH
TERIMALAH HAJI KAMI INI YA ALLAH
TERIMALAH HAJI KAMI INI YA ALLAH

اللهم اجعلنا حجاً مبروراً وسعيّاً مشكوراً وذنباً مغفوراً وعملاً صالحاً
مقبولاً وتجارَةً لن تبور يا عزيز يا غفار يا رب العالمين

**RABBANA ZOLAMNA ANFUSANAA WA ILLAM TAGHFIRLANAA
WATARHAMNA LANA KUUNANNA MINAL KHOSIRIN.**

YA ALLAH, AMPUNI SELURUH DOSA-DOSA KAMI
ENGKAU MENJANJIKAN HAJI YANG MABRUR
BERSIH DARI DOSA SEPERTI BAYI YANG BARU DILAHIRKAN ALANGKAH
INDAHNYA JIKA KAMI ENGKAU PILIH DEMIKIAN YA ALLAH

YA ALLAH, ENGKAU MAHA MENGETAHUI BETAPA MENDERITANYA DIRI
KAMI DENGAN LUMURAN DOSA
BETAPA SENGSARANYA HIDUP KAMI DENGAN MENUTUPI AIB
BETAPA HINANYA DIRI KAMI DENGAN MAKSIAT

BERSIHKAN KAMI YA ALLAH
BERSIHKAN DOSA KAMI YA ALLAH
AMPUNI DOSA KAMI KEPADA ORANG TUA KAMI
AMPUNI JIKALAU MEREKA MENYESAL MELAHIRKAN KAMI
AMPUNI DOSA KAMI KEPADA KELUARGA KAMI YA ALLAH,
KEPADA ANAK-ANAK KAMI
JANGAN BIARKAN MEREKA MENUNTUT KAMI DI AKHIRAT BERIKAN
KESEMPATAN BAGI KAMI MEMPERBAIKI SEGALANYA.

**RABBANA HABLANA MIN AZWAAJINAA WADZURRIYYATINA
QURROTA A'YUN, WAJ'ALNA LILMUTTAQIINA IMAMA.**

AMPUNI YA ALLAH JIKA DI SEKUJUR TUBUH KAMI ADA HARTA HARAM DI
RUMAH KAMI BANYAK BARANG HARAM
PADAHAL ENKAU MENGHARAMKAN KE SYURGA BAGI YANG
DITUBUHNIA ADA DAGING HARAM
BERIKAN KESEMPATAN KAMI UNTUK MENYUCIKAN DIRI DARI
HARTA HARAM YA ALLAH
JAUHKAN SEJAUH-JAUHNYA YA ALLAH
CUKUPI DIRI KAMI DENGAN REZEKIMU YANG HALAL

YA ALLAH AMPUNI JIKALAU KAMI SERING MENZALIMI
HAMBAA-HAMBAMU YANG LEMAH
BERIKAN KESANGGUPAN BAGI KAMI UNTUK TERPELIHARA DARI
KEZALIMAN
YA SAMIUL ALIM, WAHAI YANG MAHA MENDENGAR, HANYA
ENKAULAH TUMPUAN HARAPAN KAMI
JADIKAN KAUM MUSLIMIN INI MENJADI SUAMI YANG BENAR
MENJADI AYAH YANG JUJUR
MENJADI LELAKI YANG SOLEH
JADIKAN KAUM MUSLIMAH INI MENJADI ISTERI YANG SOLEHAH
MENJADI IBU YANG SOLEHAH
MENJADI MUSLIMAH YANG TERPELIHARA
KURNIAKAN KEPADA KAMI YA ALLAH,
KETURUNAN YANG LEBIH BAIK DARI KAMI
LINDUNGI DARI KEDERHAKAAN DAN KEHINAAN DUNIA DAN AKHIRAT

YA ALLAH BERKATILAH SISA UMUR KAMI
BERKATILAH REZEKI YANG ENKAU KURNIAKAN KEPADA KAMI
BERKATILAH ILMU YANG ENKAU KURNIAKAN
BERKATILAH SISA UMUR INI

**ALLAHUMMAGHFIR LILMU'MININ WAL MU'MINAT MUSLIMIN WAL
MUSLIMAT, AL AHYAAI MINHUM WAL AMWAAT..**

YA ALLAH SELAMATKAN UMAT ISLAM YA ALLAH
SELAMATKAN UMAT ISLAM YA ALLAH
JANGAN BIARKAN ENKAU SAKSIKAN KAMI TERHINA SEPERTI INI
PERSATUKAN HATI KAMI YA ALLAH
BANGKITKAN PARA PEMIMPIN YANG MENCINTAIMU DAN MENCINTAI
UMATMU

TOLONGLAH SAUDARA KAMI YANG TERANIAYA DI PENJURU MANA PUN
YA ALLAH
JANGAN BIARKAN KAUM ZALIM BERJAYA ATAS KAUM BERIMAN YA ALLAH
JANGAN BIARKAN KAUM YANG INKAR KEPADAMU MENZALIMI KAUM YANG
BERSUJUD KEPADAMU

BANTULAH SAUDARA KAMI PEJUANG-PEJUANG ISLAM DAN UMAT ISLAM DI
PALESTIN, AFGHANISTAN DAN SELURUH PEJUANG AGAMAMU. DIMANA JUA
MEREKA BERADA YA ALLAH MEREKA DALAM GENGAMANMU YA ALLAH
YA ALLAH CEGAHLAH KEZALIMAN KE ATAS UMATMU YA ALLAH

YA ALLAH SELAMATKAN NEGERI KAMI YA ALLAH
ENKAULAH YANG MAHA TAHU KEADAAN NEGERI KAMI
JANGAN BIARKAN UMATMU SERAMAI INI DITINDAS DAN DIHINA
BANGKITKAN YA ALLAH
JADIKAN NEGERI KAMI NEGERI YANG MEMANCARKAN CAHAYA ISLAM
MENJADI NEGERI YANG RAHMATAN LIL'ALAMIN

YA ALLAH KURNIAKAN KEPADA KAMI PEMIMPIN YANG SOLEH
PARA PEMIMPIN YANG MENCINTAI UMATMU
PARA PEMIMPIN YANG TEGUH HIDUP DI JALANMU
PARA PEMIMPIN YANG BENAR-BENAR MENJADI SURI TAULADAN
BAGIKAMI

YA ALLAH YANG MAHA AGUNG
UNDANGLAH KAMI, KELUARGA KAMI DAN KETURUNAN KAMI, DENGAN
ORANG-ORANG YAG BERBUAT BAIK KEPADA KAMI
YA ALLAH, IZINKAN KELAK KAMI BERTEMU DENGAN MU YA ALLAH
BERTEMU DENGAN RASULMU
BERTEMU DENGAN KEKASIH-KEKASIHMU

**RABBANA AATINA FIDDUNYA HASNAH WAFIL AKHIRATI
HASANAH WAQINA A'ZABANNAR**

**RABBANA TAQOBBAL MINNA INNAKA ANTA SAMIUL'ALIM WATUB
ALAYNA INNAKA ANTATTAWABURRAHIM. SUBHAANA RABBIKA
RABBIL 'IZZATI 'AMMAA YAASHIFUUN WASALAMUN ALAL MURSALIN
WALHAMDULILLAHIRABBIL ALAMIN.**